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 Itä- Uudenmaan hyvinvointi alueen kuulumiset.  
 
Sihteeri kertoi hyvinvointi alueen kehityksestä, paljon erilaisia 
työryhmiä ja toimintaohjeita laaditaan. Vielä tiedetään hyvin vähän 
tulevasta mutta ensi vuonna varmasti tiedetään enemmän. Työ jatkuu 
aluksi ihan niin kuin ennenkin. 

HVA vanhusneuvosto ei ole vielä järjestäytynyt, pari Teamskokousta 
on ollut. 
Vanhusneuvosto toi esille vanhusneuvoston rooli 
päätöksentekoprosessissa. 

 
 

 Taksi Helsinki keskustelua toimivuudesta ja toimenpiteistä. 
 
Taksi Helsinki toimii hyvin huonosti, kerrottiin että 50% matkoista jää 
toteutumatta, kun taksi ei tule. Tämä asia on hyvin tiedossa 
kaupungilla. Neuvosto haluaa, että asialle tehdään jotain, asia viedään 
esille johtaville työntekijöille. 

 
 Keskusteltu Loviisan kaupungin turvallisuuskävelyn raportista. 

 
 Sihteeri kertoi Simot ja Siskot kampanja joulukortit iäkkäille. Joulukortit 

kerätään eri pisteissä Loviisassa ja kotihoito jakaa asiakkaille ja 
lähetetään myös kaikille hoivakodeille.  
 

 Liukuesteet jaetaan marraskuussa. 
 
Keskusteltiin siitä miten liukuesteet jaetaan, mikä ikäluokka jne. 
Liukuesteet on tarkoitettu iäkkäille ja valtakunnallisesti niitä on jaettu 
70 + ikäluokalle. Sihteeri ollut yhteydessä kirjastoauton vastaavalle ja 
kysynyt jos voisi jakaa sitä kautta ja se sopii kyllä. Liukuesteitä on noin 
100 ja ne ovat ostettu seniorirahaston varoista. 
 
Tarkoitus on jakaa myös senioripalvelukeskuksessa  

 
     

 
  


